
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2023-12-21, fråga till Tekniska nämndens ordförande Håkan 
Torstensson (C): 

Underlag för upphandling av Nybron 

På Tekniska nämndens sammanträde den 13 december beslutades att ”inleda upphandling för 
rivning och byggnation av Nybron med tillhörande arbeten”. Som underlag för nämndens beslut finns 
en handling som motsvarar ungefär en halvsida och som presenterades för nämnden någon timme 
innan mötet inleddes. Byggnationen av den nya Nybron finns i Borås Stads investeringsbudget och 
beräknas kosta 80 mnkr.  

I handlingarna finns ingen beskrivning av hur den nya Nybron kommer att se ut eller vara placerad, 
ingen uppfattning om hur omkringliggande gator ska byggas om och ingen information om vilka krav 
som kommer att ställas i upphandlingen. Det finns inte heller någon hänvisning till tidigare underlag 
som delgetts nämnden om detta projekt, exempelvis förstudier eller undersökningar som 
underbygger slutsatserna om att Nybron behöver byggas om för förbättrad trafiksäkerhet och 
framkomlighet. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till Tekniska nämndens ordförande, Håkan 
Torstensson (C): 

- Anser du att informationen i underlaget och sättet som detta delgavs nämnden är tillräcklig 
för att fatta ett beslut om att inleda en upphandling av en investering på totalt 80 mnkr? 

 

Borås, 2023-12-20 

Stefan Lindborg (V) 

 

 


